
 

 

 

MOTIE (vreemd aan de orde van de dag) inzake Odapark 

De gemeente Valkenburg aan de Geul in vergadering bijeen op 12 november 2024 

Kennis genomen van het feit dat:  

• De voetpaden bij de minste plensbui onder water staan en een renovatie nodig hebben; 
• Het onderhoud aan de fontein te wensen overlaat; 
• De verwijderde bankjes (2021 of 2022) nog steeds ontbreken; 
• De schoolgaande jeugd en ouders, inwoners en bezoekers  gebruik maken van dit park en dat 

bovenstaande geen gewenste situatie is; 
• Het park meenemen in de gebiedsvisie west is prima, echter deze tekortkomingen zullen op een 

veel kortere termijn moeten worden aangepakt.                

Overwegende dat:  

• Het Odapark een zichtlocatie is en daarmee een uitstekende plek om aandacht te schenken en 
vragen aan/voor biodiversiteit door er bijvoorbeeld een bijenhotel of aparte border aan te 
leggen met planten die goed zijn voor insecten. Eventueel met een bordje met uitleg voor de 
schoolgaande kinderen.            

 

Draagt het college van B&W op:  

• De voetpaden te renoveren en te verhogen. 
• Onderhoud aan de fontein regelmatiger te laten plaatsvinden. 
• 2 stuks banken te herplaatsen, van dezelfde kwaliteit als in het centrum van Valkenburg maar die 

tevens voldoen aan de criteria die ''ongehinderd'' hanteert (derhalve met rugleuning en 
zitleuning). 

• Hierna zorg te dragen voor structureel gedegen schoonmaak en onderhoud 
• Te onderzoeken op welke manier biodiversiteit kleinschalig kan worden verhoogd in dit gebied.  

En gaat over tot de orde van de dag.  

Namens de raadsfracties AB    Bert Hardij                

Namens de raadsfractie VSP  Lloyd Wagemans  

Namens de raadsfractie VVD  Bianca Rooding-Eurlings                  

Namens de raadsfractie CDA  Thomas Brune  


